

Ընթերցանութի փոփոխություններ

Արսենտև Ա. Դ., Մանրաշյան Ա. Հ. — Ահաբիկ կենսաբանական էթիկանի գաղափարը օգտագործման հետևանքներում	643
Սարգսյանյան Է. Ռ., Բեյլիյան Ե. Մ. — Եթե կապիտալիզմը բնագիտական-գիտական էթիկանի հետևանքներում	648
Բեյլիյանյան Է. Ռ., Կալապալյան Ա. Մ. — Դեռևս չկան ցածրագույնի հասնելու արդյունքները միջոցով կորուստի քրեականության հետևանքներում	653

Օրգանական փոփոխություններ

Ղափլանյան Է. Ս., Ալավզյան Է. Մ., Մկրտչյան Գ. Գ., Թադևոսյան Ն. Յ., Մկրտչյան Գ. Մ. — Հետազոտություններ չնագեղացի միացությունների բնագիտական-առում IV. 1,4-Դիքլոր-2-մեթիլ-2-բուտենի ցածրագույնի հասնելու արդյունքները և նրանց հիման վրա ինքնակազմակերպման	660
Ավետիսյան Ա. Ա., Նազարյան Ռ. Հ., Դանդաշյան Մ. Յ. — Ուսումնասիրություններ չնագեղացի լակտոնների բնագիտական-առում XXXVII. Ցիտակալիտի Դ-լակտոնների սինթեզը երկրորդային α-կետոպրոպիոնների և ալկալիկ ալդոզների ցածրագույնի էթիլացիայի	665
Թորոսյան Ա. Մ., Հովսեփյան Մ. Ժ., Իսկանյան Մ. Հ. — 1-Ալիլ-2-բրոմ-2-բրոմ-1-պրոպիլ-2-պրոպիլ-1-թիոսուլֆատի իսոմերիզացիայի և 1-Ալիլ-2-բրոմ-2-բրոմ-1-պրոպիլ-2-պրոպիլ-1-թիոսուլֆատի իսոմերիզացիայի	669
Ոսկանյան Մ. Գ., Խոսրովյան Գ. Գ., Չոբանյան Ժ. Ա., Բաղդասարյան Շ. Հ. — Ջրազերծման միացությունների հետևանքները LIII. Պրոպիլալկոլի և ալիմալկոլի սինթեզի հալոգենիդների կառուցման վերաբերյալ միջոցները և ալիմալկոլի և նրա առանձին հատկությունները	675
Խրիստյան Ա. Պ., Բաղդասարյան Շ. Հ. — Ջրազերծման միացությունների հետևանքները LVI. Մի քանի մանր- և զերծրագույնի միացությունների և ալիմալկոլի սինթեզի հալոգենիդների	682
Աղբիյան Ա. Ա., Պիրջանյան Լ. Շ., Մարգարյան Է. Ա. — Արիլալկոլ-միացությունների օքսիդացում XIV. Մի քանի արիլալկոլ-միացությունների սինթեզ	689
Պետրոսյան Վ. Ա., Գաբրիելյան Հ. Ա., Ռոզովից Զ. Ա. — Ալիլալկոլ-միացությունների օքսիդացում	694

Կարճ հաղորդումներ

Արսենտև Ա. Դ., Մանրաշյան Ա. Հ. — Պրոպիլալկոլի օքսիդացումից ալիմալկոլի հալոգենիդների սինթեզ	700
Խանաթյան Լ. Ա., Շահինյան Ա. Ա. — Եթե կապիտալիզմը ալիմալկոլի սինթեզի հետևանքներում	703
Շահնազարյան Գ. Մ., Նազարյան Մ. Վ. — Դիքլոր-2-մեթիլ-2-բուտենի կոնդենսացիայի	708
Ղուկասյան Ա. Հ., Շահնազարյան Գ. Մ. — Դիքլոր-2-մեթիլ-2-բուտենի կոնդենսացիայի օքսիդացումից ալիմալկոլի սինթեզ	711
Վարդանյան Ռ. Ս., Խոսրովյան Ռ. Գ. — α-Ֆենիլ-β-մեթիլալկոլի և ալիմալկոլի սինթեզի	713
Կոզորովիցկի Ա. Յ., Մանրաշյան Ա. Հ. — Կապիտալիզմի օքսիդացումից ալիմալկոլի սինթեզ	715
Կոմսյանյան Լ. Ի., Գևորգյան Ս. Ս., Գևորգյան Մ. Ա. — Պրոպիլալկոլ-միացությունների կոնդենսացիայի CKV-8A-ի հիման վրա սինթեզի միջոցների հետազոտում	717

СОДЕРЖАНИЕ

Стр.

Общая и физическая химия

<i>Арсентьев С. Д., Манташян А. А.</i> — Ведущие активные центры в реакции газофазного окисления этилена	643
<i>Саруханян Э. Р., Бейлерян Н. М.</i> — Реакции перекиси бензоила-диметила-анилин в бинарных растворителях бензол-пиридин и бензол-гексан методом ЭПР	648
<i>Белякова Л. Д., Каллакан А. М.</i> — Исследование степени неоднородности поверхности хлоридов кобальта по низкотемпературной адсорбции ксенона	653

Органическая химия

<i>Каплагян Э. Е., Айвазян Э. М., Мкрян Г. Г., Татевосян Н. Ц., Мкрян Г. М.</i> — Исследования в области ненасыщенных соединений. IV. Продукты низкотемпературного хлорирования 1,4-дихлор-2-метил-2-бутена и получение производных изопрена на их основе	660
<i>Аветисян А. А., Назарян Р. Г., Дангян М. Т.</i> — Исследования в области ненасыщенных лактонов. XXXVII. Синтез замещенных γ -лактонов конденсацией третичных α -кетоспиртов с замещенными ацетоуксусными эфирами	665
<i>Торгомян А. М., Овакимян М. Ж., Инджикян М. Г.</i> — Взаимодействие фосфониевых солей с 1-алкокси-2-бромэтильной или 1-алкоксиэтильной группой с водой	669
<i>Восканян М. Г., Худоян Г. Г., Чобанян Ж. А., Бадалян Ш. О.</i> — Реакции непредельных соединений. LIII. О каталитическом восстановлении галогенидов пропаргильного и алдильного типов солями одновалентной меди	675
<i>Хримян А. П., Бадалян Ш. О.</i> — Реакции непредельных соединений. LVI. Восстановление некоторых моно- и дихлорпроизводных диацетиленового ряда цинк-медной парой	682
<i>Агекян А. А., Пирджанов Л. Ш., Маркарян Э. А.</i> — Производные ариал-киламинов. XIV. Синтез некоторых циклоалканзамещенных ариалкиламинов	689
<i>Петросян В. А., Габриелян Г. А., Роговик Э. А.</i> — Получение волокнообразующих сополимеров акрилонитрила и изопрена	694

Краткие сообщения

<i>Арсентьев С. Д., Манташян А. А.</i> — Обнаружение перекисных радикалов в реакциях термического окисления олефинов	700
<i>Ханамирян Л. А., Шагинян А. А.</i> — Влияние электролита на структуру смешанных агрегатов, состоящих из аминоктивного ПАВ и водорастворимого полимера	703
<i>Шахназарян Г. М., Назарян М. В.</i> — Конденсация дихлорбромметана с ацетоном	708
<i>Гукасян А. О., Шахназарян Г. М.</i> — Циклодегидратация дифенилтрифторметилкарбинола в 9-трифторметилфлуорен	711
<i>Вартанян Р. С., Израелян Р. Г.</i> — Новый способ синтеза α -фенил- β , β -замещенных акрилонитрилов	713
<i>Козоровицкий А. Я., Мананников Б. П.</i> — Новый способ получения молочной кислоты	715
<i>Кожемяченко Л. И., Геворкян С. С., Геворкян М. А.</i> — К вопросу исследования адгезивов на основе уретанового каучука СКУ-8А	717

CONTENTS

General and Physical Chemistry

<i>Arsentyev S. D., Mantashlan A. H.</i> — Leading Active Centres in the Reaction of Gasphase Oxidation of Ethylene	643
<i>Saroukhanian E. R., Beylerian N. M.</i> — Investigation of the Benzoyl Peroxide-Dimethylaniline Reaction in Benzene-Pyridine and Benzene-Hexane Binary Mixtures by the ESR Method	648
<i>Belyakova L. D., Kalpakian A. M.</i> — Investigation of the Non-Uniformity of the CoCl_2 Surface by Low-temperature Adsorption of Xenon	653

Organic Chemistry

<i>Kaplanian E. Ye., Ayyazian A. M., Mkrtian G. G., Tatevosian N. Ts., Mkrtian G. M.</i> — Investigations in the Field of Unsaturated Compounds. IV. Low-temperature Chlorination Products of 1,4-Dichloro-2-methylbutene-2 and Preparation of Isoprene Derivatives on Their Basis	660
<i>Avelissian A. A., Nazarian R. H., Danghian M. T.</i> — Investigations in the Field of Unsaturated Lactones. XXXVII. Synthesis of Substituted γ -Lactones by Condensation of α -Keto Alcohols with Substituted Acetoacetic Esters	665
<i>Torgomian A. M., Hovakimian M. Zh., Injikian M. H.</i> — Interaction of Phosphonium Salts Containing 1-Alkoxy-2-bromoethyl and 1-Alkoxyethyl groups with Water	669
<i>Voskanian M. G., Khudoyan G. G., Chobanian Zh. A., Badanian Sh. H.</i> — Reactions of Unsaturated Compounds. LIII. The Catalytic Reduction of Propargylic and Allenic Halides with Cuprous Salts and Its Specificities	675
<i>Khrimian A. P., Badanian Sh. H.</i> — Reaction of Unsaturated Compounds. LVI. Reduction of Some Diacetylenic Mono and Dichlorides with a Zinc-Copper Couple	682
<i>Aghekian A. A., Pirjanov L. Sh., Markarian E. A.</i> — Arylalkylamine Derivatives. XIV. Synthesis of Some Arylalkylamines	689
<i>Petrosian V. A., Gabrielian H. A., Rogovin Z. A.</i> — Synthesis of Fibre-Forming Copolymers of Acrylonitrile and Isoprene	694

Short Communications

<i>Arsentyev S. D., Mantashlan A. H.</i> — Detection of Peroxide Radicals in the Thermal Oxidation Reactions of Olefins	700
<i>Khanamirian L. A., Shahinian A. A.</i> — The Influence of Electrolytes on the Structure of Mixed Aggregates Consisting of Anionic Sacs and Water Soluble Polymers	703
<i>Shahnazarian G. M., Nazarian M. V.</i> — Condensation of Mixed Haloforms with Acetone	708
<i>Ghukassian A. H., Shahnazarian G. M.</i> — Cyclodehydration of Diphenyltrifluoromethylcarbinol to 9-Trifluoromethylfluorene	711
<i>Vartanian R. S., Israeliian R. G.</i> — A New Method of Synthesis of α -Phenyl- β,β -substituted Acrylonitriles	713
<i>Kozorovitsky A. Ya., Manannikov B. P.</i> — A New Method of Synthesis of Lactic Acid	715
<i>Kozhemyachenko L. I., Guevorkian S. S., Guevorkian M. A.</i> — Investigation of Adhesives Based on Urethane Rubber CKU-8A	717

